
Minnesanteckningar från Medlemsmötet den 20/3 2024 

 

Närvarande: (16 st) 

Lars Ohlsson 

Lars Gustafsson 

Magnus 

Kjell 

Ruth 

Rune 

Assar 

Majlis 

Micke 

Mats 

Inger 

Bernt 

Margareta 

Curt 

Gun-Inger 

Ole 

 

Synpunkter Svenska Rallyt: 

- Rallygeneralen Majlis tackade för insatsen som varje medlem gjort. 

- Det var bra att utplaceringen av våra positioner var mer centrala. Det gav en upplevelse av  

   att vara på ett ställe med ”fart och fläkt” och ”där allt hände”. Upplevelsen var också att  

   man inte kände sig så ensam. 

- Det var bra att tiderna på passen var kortare än tidigare år. 

 

Strukturerade träningarna/träningstillfällena framöver: 

- Sen en tid tillbaka så har Magnus avsagt sig tränaransvaret för de strukturerade träningarna.  

  Vi diskuterade hur vi vill ha det framledes och i samtalet framkom det att det ser olika ut i   

  gruppen. Bernt frågade vilken typ av klubb vi är och Ordförande Mikael sa att det är en  

  klubb både för tävlande och socialt spel. Magnus sammanfattade diskussionen med att vi  

  skall vara tydliga med att gå ut med just detta och även att det finns plats för både  

  strukturerad träning OCH socialt spel vid varje träningstillfälle. Så även om vi går ut med att  

  det är strukturerad träning på måndagarna så är detta inget tvingande utan om man enbart vill  

  socialspela så är det helt Ok. 

- Innan diskussionen började berättade Mats lite kortfattat om sitt träningskoncept som han  

  vill att det skall vara om han skall ta på sig tränaruppdraget. Lite kortfattat innebär det att om  

  vi som klubb/individer skall lyckas ta ett steg till i utvecklingen så behöver man förbinda sig  

  att träna på egen hand t. ex. 3 x 20 min/vecka. Mats kommer då att fungera som ”Ögat” som  

  ser vad varje spelare behöver träna på och ge tips om förslag på teknikförändringar för att  

  spelet på sikt skall bli bättre. 

- Inger föreslog att vi skall samla in synpunkter på vad vi vill träna på/utveckla och att detta  

  skall göras på ett papper i hallen. Detta skall göras inom 1 månad. Tanken är att detta skall  

  generera en förutbestämd ordning på måndagsträningarna. Man skall i förtid veta  

  att……måndag 1 tränar vi på X, måndag 2 tränar vi på Y och på måndag 3 tränar vi på Z. 



- Inger sa att det är viktigt att man är fokuserad under träningarna och att man inte svävar ut i  

  prat om vardagen. Om man tränar så är fokus just på träningen. 

- Inger sa att hon tyckte att det skulle vara bra att man under träningarna skulle kunna ge  

  varandra konstruktiv kritik och vara nyfiken på varför ett lag gjorde ett visst taktiskt val. 

- Bernt sa att det är viktigt att träna skytte ofta enligt innötningsmetoden för att det skall ge  

  resultat. 

- Assar sa att den taktiska biten under spelet är mycket viktigt. 

  Magnus fyllde på med att man på träningarna skulle kunna placera in de spelarna med större  

  erfarenhet av taktik i olika lag. Allt för att bredda kunskapen. 

- De strukturerade träningarna skall fortsättningsvis vara på måndagarna och de skall fortsätta  

  även när vi börjar spela utomhus. 

- Vi pratade också om att vi skall försöka att definiera olika fokusområden. Det skulle t. ex.  

  kunna vara att tänka på att man inte står mellan klot och lille när motståndarna spelar eller att  

  man inte står direkt bakom lillen då motståndarna skall skjuta. 

 

DM 6-9/6: 

- Spelplatsen kommer att vara på parkeringen vid Regionens Hus. 

- Förutsättningarna är att alla kommer ett behöva hjälpa till med arrangemanget vilket då  

  innebär att man inte kommer att kunna spela alla grenar. Vid tidigare DM då vi varit arrangör  

  har riktmärket varit att man skall få spela 2 grenar. Vi hoppas på att detta är möjligt. 

- Majlis har satt ihop olika grupper med olika uppgifter. Det är ett första ”utkast” och nya  

  uppgifter och förändringar mellan grupperna kan komma att ske. 

  De sammankallande i dessa grupper kommer regelbundet att träffas fysiskt för att berätta  

  om hur arbetet fortlöper. 

   

Temakvällar: 

Något fokusområde skulle kunna generera att nästa steg blir en temakväll då vi ägnar lite  

längre tid åt en diskussion kring detta. Vi beslutade att vi tillfälligt låter detta vara vilande då 

vi just nu har en del andra större projekt på G (Umeveteranen och DM). 

 

Biljardkväll: 

Tidigare instruerade några från klubben biljardklubben i stan. Vi har inte blivit ersatta för det, 

men som en betalning för detta skall vi få spela biljard tillsammans med klubben.  

Av de närvarande på mötet var det en majoritet som var intresserade. 

 

Kommittéer och dylikt 2024: 

Vi gjorde val enligt nedan. 

 

Folkspelsgeneral: 

Magnus Sandberg 

 

Hemsideansvarig: 

Magnus Sandberg 

 

 

 



Poängjaktsansvariga: 

Staffan Karp 

Magnus Sandberg 

 

Junioransvarig: 

Mats Lindström 

 

Resesamordnare: 

På den öppna sidan: Staffan Karp 

På veteransidan: Inger Olsén 

 

Trivsel- och Planeringskommitté: 

Majlis Israelsson 

Inger Olsén 

Margaretha Hellqvist 

 

Tävlingskommitté (Interna tävlingar):  

Styrelsen 

 

Träningskommitté: 

Detta får i nuläget ligga på is. 

 

UK: 

Staffan Karp 

Inger Olsén 

 

Utomhuskommittén: 

Staffan Karp 

Lars Ohlsson 

 

Fadderverksamhet: 

Mats Lindström 

 

Pressansvarig: 

Magnus Sandberg 

 

Representant Umeå Bouleallians: 

Mikael Rännar (Vald 2023. Sitter till årsmötet 2025) 

 

Övriga frågor: 

- Mats tyckte att vi skall införa KM-lägg som en ny KM-gren. Mötet tyckte att det lät som en 

bra idé. Vi utsåg en grupp som skall fundera på formerna för detta. I gruppen ingår Mats, 

Gun-Inger, Kjell och Magnus. 

 

 

 


